

BWYA

CLUB MAGAZINE

世 青 | 兴 趣 社 期 刊



PRIMARY SCHOOL

小学部

70+ 课后活动

ACTIVITIES TO CHOOSE FROM

3D DESIGN

3D设计

Join the 3D Design Club for upper primary students! Explore creativity and technology by using software to create digital models. Whether you're interested in designing objects or architecture, this club offers hands-on learning and fun. Discover the possibilities of 3D design and unleash your imagination!

欢迎加入 3D 设计俱乐部！这个俱乐部适合热爱创造力和技术的高年级小学生。您将学习使用软件创建数字模型，探索 3D 设计的无限可能，实践建筑知识，享受科技的乐趣，释放您的想象力！

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A306

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Mr. Ioannes Pereira

Club Fee: 1500RMB/season

Teaching Language: English

AMC CLUB

澳大利亚数学竞赛

Australian Mathematics Competition is one of the world's largest in-school math competition. It is hosted by the Australian Mathematics Trust. It has 45-year history with over 16000000 participants from 32 countries. Our club will focus on building students' math interest and improving their mathematics ability to get ready for AMC.

澳大利亚数学竞赛是世界上最大的校园数学竞赛之一。它由澳大利亚数学基金会主办。课程将专注于培养学生的数学学习兴趣，提高他们的数学能力，为顺利通过 AMC 竞赛做准备。

Eligible Students: G4-G5

Club Location: D206

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Ms. Ren Haili

Club Fee: 1350RMB/season

Ms. Zhang Ran

Teaching Language: Chinese

ANIME CHARACTER SCULPTURES

动漫人物雕塑

Character Sculptures are crucial for animation creation and related products. In this course, students will explore the animation sculpture market and learn to use various materials for sculpting, including skeleton construction and detail carving. This hands-on experience fosters creativity and enhances practical skills, making the process enjoyable and fulfilling.

角色造型是动画创作中的关键环节，也是周边产品的延伸手段。课程让学生了解动漫雕塑的市场现状，体验不同材料的制作过程，包括骨骼搭建、上泥塑形和细节刻画，提升动手能力，享受创作的乐趣。

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A214

Maximum Number: 15

Time: Monday 15:45-16:45

Club Leader: Mr.Han Shu (Guest teacher)

Club Fee: 2200RMB/season

Teaching Language: Chinese

ARCHAEOLOGY ADVENTURE CLUB G3-G5

考古探险俱乐部（三至五年级）

The Archaeology Club for elementary students explores archaeology and museums, encouraging curiosity and critical thinking. Each semester, themes include Sanxingdui culture, ancient Egyptian mummies, and the Silk Road. Students will ponder questions about China's ceramics and the global impact of tea, fostering a love for discovery and learning.

这是一个面向小学生的考古学与博物馆主题俱乐部。每学期围绕如三星堆文化、古埃及木乃伊等主题探索未知，讨论丝绸之路、国际贸易等问题，激发孩子们的好奇心与思考能力，希望大家在这里找到乐趣与伙伴。

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A206

Maximum Number: 18

Time: Monday 15:45-16:45

Club Leader: Ms. Xia Ranwei (Guest teacher)

Club Fee: 2200RMB/season

Teaching Language: Chinese

ASTRONOMY CLUB

天文俱乐部

The Astronomy Club will lead students to learn about and make a Newtonian reflecting telescope, understand the history of the development of telescopes and learn how to use and observe them; learn about the planets, stars and satellites in the solar system; and gain an in-depth understanding of the history of human aerospace development.

天文俱乐部将带领学生们认识并制作一个牛顿反射式望远镜，了解望远镜的发展史并学习使用及观测方法；学习太阳系中行星、恒星及卫星的相关知识；深入了解人类航空航天发展史。

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A204

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Chen Linshan (Guest teacher)

Club Fee: 2500RMB/season

Teaching Language: Chinese

BADMINTON CLUB

羽毛球俱乐部

Badminton is a wonderful sport. It's a high energy game that develops coordination and improve overall fitness levels.

羽毛球是一项很棒的运动。它是一项高能量的运动，可以锻炼身体的协调性并提高整体健身水平。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:45-16:45

Club Fee: 1340RMB/season

Teaching Language: English

Club Location: A101

Club Leader: Mr.Quintus Aslett

BAJI FIGHTING CLUB

八极拳俱乐部

Baji fighting combines fighting and practice, and has a complete system, allowing practitioners to unite knowledge and action, respect themselves and others, and understand the excellent traditional Chinese culture.

八极拳刚中求柔，打练结合，体系完整，使练习者知行合一，敬畏自知，推己及人，用身体力行，了解中国优秀传统文化。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50-17:00

Club Fee: 2140RMB/season

Teaching Language: Chinese

Club Location: A101

Club Leader: Mr.Hu Yutao (Guest teacher)

CHALLENGE THE STRONGEST BRAIN BOARD GAME CLUB

挑战最强大脑桌游俱乐部

The Challenge of the Strongest Brain Board Game Club utilizes various tabletop games to enhance children's learning in subjects like Chinese and mathematics. These games promote skills such as social interaction, resilience, planning, logical thinking, and teamwork, while reducing screen time and encouraging healthier brain habits.

挑战最强大脑桌游俱乐部通过各种桌面游戏，涵盖数字推理、解题策略等，激发孩子对语文和数学的兴趣。游戏帮助提升社交、抗挫、规划、逻辑思维和团队协作能力，减少手机使用时间，培养动脑习惯。

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A203

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:45-16:45

Club Leader: Mr.Wang Kun (Guest teacher)

Club Fee: 2200RMB/season

Teaching Language: Chinese

CHINESE CALLIGRAPHY

沉心书法

Calligraphy is the art of Chinese characters, emphasizing beauty through form and layout. It helps children appreciate aesthetics and fosters creativity, focus, and patience. This practice refines character and taste, playing a vital role in preserving and developing China's rich traditional culture.

书法是汉字的艺术。让孩子们欣赏汉字的形体美、结构美、章法美，培养他们的美感和创造力。另外让孩子们在书写过程中，培养专注、细致、耐心、沉着、持久的品质，陶冶他们的情操和气质。

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A214

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Mr.Shang Chen (Guest teacher)

Club Fee: 2200RMB/season

Teaching Language: Chinese

COLORFUL NATURE

多彩大自然

The "Colorful Nature" resource kit contains 10 activities that involve observation and recording of the diversity of plants, insects, birds, fungi and environmental micro-organisms, as well as investigation and research on flora, ecological factors, endangered animals, etc., and is equipped with portable microscopes to assist students in making microscopic observations of plants and insects.

“多彩大自然”资源包内含10个活动，涉及对植物、昆虫、鸟类、菌类及环境微生物等多样性的观察记录，以及对植物群落、生态因子、濒危动物的调查研究，配有便携式显微镜，可帮助学生植物、昆虫等进行显微观察。

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A207

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Zhang Yujie (Guest teacher)

Club Fee: 1900RMB/season

Teaching Language: Chinese

EXPLORE CHINESE ARTS THROUGH MYTHICAL CREATURES

酷玩艺术中国-寻迹山川神兽

The event will showcase traditional Chinese art, focusing on "mountains, rivers, and mythical beasts." By using simple explanations and engaging methods, children will explore classic art and its cultural significance. Mythical beasts symbolize beauty and reflect people's hopes for a better life, making the learning experience enjoyable and relatable.

这次活动将通过“山川神兽”这一主题，让孩子们了解中国传统艺术，探索麒麟、凤凰和鲲鹏等神兽与文化的联系。通过生动的学习体验，传递经典艺术，让孩子们以易懂的方式感受和实践中传统之美。

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A211

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Zhang Jinyu (Guest
teacher)

Club Fee: 2200RMB/season

Teaching Language: Chinese

FASHION DESIGN

服装设计

Fashion design education aims to teach students about diverse current fashion, encourage innovation, and integrate various cultures. Students learn to draft clothing designs, modify them, select materials, sew, and coordinate accessories. The program culminates in a showcase during a concert, highlighting their achievements in creating finished products.

服装设计的主要目的是培养学生展示时尚多样性，勇于创新与多元文化融合。学生们学习绘制服装图纸、选择材料、缝制等技能，最终完成设计，并在戏剧表演或音乐会上展示自己的作品。

Eligible Students: G3-G5

Club Location: B206

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:45-16:45

Club Leader: Ms. Du limei

Club Fee: 1600RMB/season

Teaching Language: Chinese

FUN CLUB - MINI GAMES

迷你游戏俱乐部

We will play mini games such as four square, Mario Kart, jenga, connect four, Lego etc.
我们将一起感受四方游戏、马里奥赛车、叠叠乐、四子棋、乐高等迷你游戏。

Eligible Students: G4-G5

Maximum Number: 12

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Fee: 1300RMB/season

Teaching Language: English

Club Location: A312

Club Leader: Mr. William Bolton

FUN TCM CLUB

趣味中医俱乐部

The Interesting TCM Club focuses on engaging students with traditional Chinese medicine (TCM) through interactive classes that involve various exercises. Activities include exploring herbal medicine, handmade cultural heritage, and learning about acupoint usage, aiming to stimulate interest in TCM while promoting health, creativity, and historical knowledge.

趣味中医俱乐部将采用生动有趣的教学模式，激发同学们对传统文化兴趣，了解历史知识。俱乐部将开展学习调配养生饮品、制作纯天然本草驱蚊水、体验非遗手工制作、品鉴节气美食等丰富多彩的活动。

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A302

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Wu Jinyu(Guest teacher)

Club Fee: 2200RMB/season

Teaching Language: Chinese

JUST BEAD IT: MAKING YOUR OWN ACCESSORIES

串珠俱乐部

Here, you will have the opportunity to explore your artistic side by creating beautiful accessories such as bracelets, rings, and necklaces using colorful beads and other materials. Throughout our sessions, you'll learn various techniques for designing and assembling your unique pieces. Join this club for a fun-filled journey of creativity, friendship, and self-expression. Let's get started on making some amazing accessories together!

在这里，您将有机会探索自己的艺术天赋，使用彩色珠子和其他材料制作精美的配饰，如手镯、戒指和项链，学习各种设计和组装独特作品的技巧。加入这个俱乐部，开启充满乐趣的创意、友谊和自我表达之旅。让我们一起开始制作一些令人惊叹的配饰吧！

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A211

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Ms. Galina Mamontova

Club Fee: 1330RMB/season

Teaching Language: English

LITTLE ILLUSTRATOR

小小插画师

This course is specifically designed for iPad painting. By learning software operations, simple operation skills, and the teacher's guidance on painting techniques, students can turn their tablet into a drawing board and experience a completely different experience from paper painting. They can also permanently save their electronic painting works

本课程针对iPad设计，学生通过学习软件操作和基本技巧，将平板转变为画板，体验与纸面绘画不同的感觉。课程内容包括iPad绘画软件使用、电子插画技巧以及独立完成多幅绘画作品，学生作品可永久保存。

(Students are required to bring their own iPad, capacitive stylus and sketches software)

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A313

Maximum Number: 15

Time: Monday 15:45-16:45

Club Leader: Mr.Ma Shiao (Guest teacher)

Club Fee: 1900RMB/season

Teaching Language: Chinese

MAD SCIENCE

神奇科学家

Mad Science, founded in Canada in 1985, is a global leader in children's science education, operating in over 167 countries. Each year, millions engage in its joyful science activities. In China, it collaborates with nearly 200 schools, where about a thousand children explore and experience science daily.

Mad Science神奇科学家成立于1985年，是全球儿童科学教育的领导品牌，至今已有39年，遍布167个国家。每年数千万孩子参与其科学课程。在中国，Mad Science与近二百所国际和双语学校合作，每天千名孩子体验科学学习的乐趣。

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A304

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:45-16:45

Club Leader: Mr.Su Zhen(Guest teacher)

Club Fee: 2400RMB/season

Teaching Language: English/Chinese

MONDAY FUN CLUB - MINI GAMES

周一趣味俱乐部——迷你小游戏

We will play mini games such as four square, Mario kart, jenga, connect four, lego etc.

我们将一起感受四方游戏、马里奥赛车、叠叠乐、四子棋、乐高等迷你游戏。

Eligible Students: G4-G5

Maximum Number: 12

Time: Monday 15:45-16:45

Club Fee: 1300RMB/season

Teaching Language: English

Club Location: A303

Club Leader: Mr. Adam Stanners

MUSEUM ADVENTURE CLUB

博物馆奇遇记俱乐部

The Museum Adventure Club offers courses centered on museums, encouraging exploration through discussions, crafts, and performances. By engaging with cultural relics and understanding societal, historical, and natural developments, participants can enhance their appreciation of contemporary society and Chinese civilization. Join to discover the richness of human knowledge and culture.

博物馆奇遇记俱乐部开展以博物馆为主题的系列课程，通过思考启发、实物探究、小组讨论、手工制作和情境表演等方式，让博物馆走进校园。了解历史与文化，有助于认识当代社会，创造美好未来。你准备好了吗？

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A303

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Laimin (Guest teacher)

Club Fee: 2200RMB/season

Teaching Language: Chinese

SCIENCE ADVENTURES G3-G5

科学探索兴趣社（三至五年级）

Join Science Adventures (Moonshot Labs) this Fall to explore fundamental sciences through the United Nations Sustainable Development Goals (SDGs). Students will engage with Sustainable Cities (SDG #11), creating solar-powered robots, designing automata machines, and producing edible plastic, all while unleashing their science superpowers!

今年秋季，科学探索（Moonshot Labs）将向学生介绍可持续发展城市（SDG #11），探索可再生能源。学生们将扮演嘭嘭物理学家，设计太阳能机器人；扮演小小机械师，设计自动机械；扮演嘭嘭物理学家，制造可食用塑料等等。在各种工具、齿轮和小玩意的世界里释放你的科学超能力！

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A305

Maximum Number: 18

Time: Monday 15:45-16:45

Club Leader: Ms. Linda (Guest teacher)

Club Fee: 2400RMB/season

Teaching Language: English

SKETCHUP DESIGN

建筑大师——SketchUp建模与模型制作

This architecture major course combines architectural science with Sketchup software modeling. Students study the works of architectural masters, integrating knowledge from various disciplines. The curriculum includes architectural structure and spatial design, focusing on practical applications and the effective expression of architectural functions through proportional building models.

该课程涉及建筑科学知识 with Sketchup 软件建模，不光要学习现代建筑的发展，还要将它同其他许多学科互相渗透，理解建筑设计的核心。课程学习 Sketchup 软件建模，并制作等比例建筑模型。课程涉及建筑构造，空间设计等专业知识。

Eligible Students: G3-G5

Club Location: B205

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:45-16:45

Club Leader: Mr. Shi Chenyang (Guest teacher)

Club Fee: 2200RMB/season

Teaching Language: Chinese

STEM CLUB

STEM俱乐部

Join our Science Co-Curricular Club to explore science through hands-on learning! Students will use kits to tackle real-world problems, enhancing curiosity, critical thinking, and creativity. Collaborative projects will deepen their understanding of STEM concepts, culminating in a CREST Award certificate recognizing their achievements in science and STEM learning.

加入我们的科学课外俱乐部，学生们通过动手学习探索科学。利用工具包，深入STEM技术，设计创新解决方案，培养好奇心和批判性思维。完成项目后，学生将获得CREST奖励证书，以表彰他们在科学和STEM学习中的成就。

Eligible Students: G4-G5

Club Location: A214

Maximum Number: 18

Time: Thursday 15:45-16:45

Club Leader: Mr. Renier Pieters

Club Fee: 2260RMB/season

Teaching Language: English

THURSDAY PLAY DRAMA CLUB

有戏话剧俱乐部（周四）

Grow up in drama rehearsals and transform in stage performances. Let the children enjoy the charm of the stage while enjoying the performance, and fully display their own wonderful charm.

在戏剧排练中成长，在舞台表演中蜕变。让孩子们在享受表演的同时，享受舞台的魅力，尽兴的发挥属于自己的精彩魅力。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:45-16:45

Club Fee: 2770RMB/season

Teaching Language: Chinese

Club Location: A112

Club Leader: Ms.Li Yuqiao(Guest teacher)

TITAN AI CLUB

泰坦人工智能俱乐部

Based on real application scenarios and using internationally leading artificial intelligence education equipment, it provides experimental projects such as spatial structure and imagination, AI robots, programming and algorithm knowledge, design technology and thinking for young people aged 5-18.

基于真实应用场景，采用国际领先的人工智能教育设备，为5-18岁的青少年提供空间结构和想象、AI机器人、编程与算法知识、设计技术和思维等实验项目。

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A208

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Ms.Wang Lu(Guest teacher)

Club Fee: 1900RMB/season

Teaching Language: Chinese

VEX IQ 编程机器人

Students engage in practical activities that enhance their technical, scientific, mathematical, and engineering skills while fostering teamwork, communication, and organization. The course uses VEXIQ robot materials for hands-on learning in STEM, allowing students to collaboratively solve engineering challenges and design robot solutions without complex tools.

学生参与实践学习活动，应用技术、科学、数学和工程技能，体验21世纪学习。课程融入团队合作、沟通等生活技能。通过VEXIQ机器人材料，学生解决工程挑战，学习工程、科学、编程和机器人知识，构建各种机器人解决方案，无需复杂工具。

Eligible Students: G3-G5

Club Location: A304

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Leader: Mr.Li Miao(Guest teacher)

Club Fee: 2400RMB/season

Teaching Language: Chinese

WEDNESDAY PLAY DRAMA CLUB

有戏话剧俱乐部（周三）

Grow up in drama rehearsals and transform in stage performances. Let the children enjoy the charm of the stage while enjoying the performance, and fully display their own wonderful charm.

在戏剧排练中成长，在舞台表演中蜕变。让孩子们在享受表演的同时，享受舞台的魅力，尽兴的发挥属于自己的精彩魅力。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:45-16:45

Club Fee: 2770RMB/season

Teaching Language: Chinese

Club Location: A112

Club Leader: Ms.Li Yuqiao(Guest teacher)